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1

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 17 D'OCTUBRE DE 2022

En la Junta Municipal de Marítim, a les 19:00 hores del dia 17 d' octubre de 2022, davall la
Presidència de la Sra. Gloria Tello Company i la Vicepresidència del Sr. Emiliano García
Domene, es va reunir en sessió ordinaria, celebrada de manera telemàtica, el Consell del Districte
Marítim, amb l'assistència dels components del mateix, pel Grup Compromis, la Sra. Encarna
Salvador Muñoz, el Sr. Alexandre Crespo i Durà i el Sr. Vicent Villanueva Ballester, pel Grup
Socialista, la Sra. Gemma Pérez Sanz i el Sr. Luis Miguel Arroyo González, pel Grup Popular, la
Sra. Pilar Albert Guerola i el Sr. Ramón García Cortell, pel Grup Ciutadans, el Sr. Juan Ángel
Benavent Murciano i, pel Grup Vox, el Sr. Diego Fernando Wyss, actuant com a Secretaria la
Sra. Teresa Hernández Briones.

 

 

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'OCTUBRE DE 2022 2

1 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, en el seu cas, de l'Acta de la sessió anterior.

Amb caràcter previ, la Presidenta dona compte dels canvis produïts en les vocalies del
Grup Municipal Ciutadans. Cessa en el càrrec de vocal titular Sr. Marcos Serna Eslava, que és
substituït per Sr. Juan Ángel Benavent Murciano. El càrrec de vocal suplent serà assumit per Sr.
Sebastián Moll de Alba Gallego.

A continuació, s'aprova l'acta per unanimitat.

2 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
INFORME DE ACTIVITATS.

ACTIVITATS ORGANITZADES PELS GRUPS DE TREBALL CULTURA,
URBANISME I BENESTAR SOCIAL DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.2022
(aprovades en el CONSELL DE DISTRICTE 28-02-2022

Des del grup de treball de cultura, s'han organitzat les activitats previstes en el primer
Consell de Districte de l'any (28 de febrer de 2022), excepte festa per l'Escola Pública en a la
Malva, en desestimar-la posteriorment el col·lectiu que la va proposar.

1.-EXPOSICIÓ FOTOGRÀFICA "SETMANA SANTA DESCONEGUDA”

2.- IV BATECS DE BARRI “*CONSTRUIN SALUT I BENESTAR”

3.- XXVII FESTIVAL DE BANDES DE MÚSICA DEL DISTRICTE MARÍTIM, Festival
temàtic amb obres del compositor valencià

4.- VII TROBADA D'ESCOLES DE MÚSICA

PRÒXIMES ACTIVITATS:

Està prevista la realització del VII FESTIVAL NOU CIRC. “CIRC VORA MAR” els dies
12 i 13 de novembre en l'embull núm. 2 de la Marina.

I el VII CONCURS DE CONTES per a escolars. Amb el LEMA: “El teu barri és la teua
casa”

Les activitats ja realitzades s'han desenvolupat amb èxit de participació i l'avaluació de les
mateixes ha sigut molt positiva.

El Grup de Treball de Benestar Social, com l'any anterior es va sumar a les activitats de
Batecs de Barri, ja que es va aconseguir un programa d'activitats al llarg del mes de novembre, en
el qual participaven la majoria de col·lectius i entitats de la zona d'Aiora-Algirós.

Ja s'ha realitzat la reunió d'avaluació de l'activitat Bategats de barri “ Batecs de Barri”
valorant-la de manera positiva i proposant pels col·lectius assistents començar a programar la de
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'OCTUBRE DE 2022 3

l'any pròxim, s'ha seleccionat el ODS 11- CIUTATS SOSTENIBLES, i es proposat el lema “la
mar de barri”.

L'objectiu del grup de treball és realitzar un projecte comú de barri amb la implicació i
col·laboració de tots els col·lectius, amb activitats obertes a la ciutadania, s'ha proposat convidar
a altres associacions d'altres zones del marítim a unir-se al projecte o si volen replicar-lo en el seu
barri.

3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre la millora
del manteniment del Jardí de la Remonta.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ, PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Mejora del mantenimiento del Jardín de la Remonta

El vocal Ramón García Cortell, del Grup Municipal Popular, defensa la moció.

"El barrio del Cabanyal-Canyamelar cuenta entre sus principales espacios verdes con el
Jardín de la Remonta, situado en la Avenida de los Naranjos. Con el paso de los años, este
espacio se ha convertido en uno de los principales lugares de encuentro de los vecinos del barrio.
Desgraciadamente, el citado parque presenta en estos momentos una serie de deficiencias
señaladas por los propios representantes vecinales y que requieren de una urgente intervención
municipal.

En concreto, es necesaria una limpieza exhaustiva del Jardín de la Remonta, debido a su
actual estado de abandono y dejadez, con pintadas y desconchados en los muros, en parte
derribados. Asimismo, se hace precisa la mejora del mantenimiento tanto de las zonas infantiles,
cuyo suelo de caucho se encuentra deteriorado, como de las pistas deportivas, donde una de las
canastas está rota y la otra ni siquiera ésta, además de encontrarse invadida por las ramas de un
árbol.

Con carácter paralelo, se hace necesario el refuerzo del mantenimiento de la zona
ajardinada y la intensificación de los trabajos de poda de los árboles. Por último, el actual
pavimento del camino que atraviesa el parque hace prácticamente imposible el acceso de carritos
y sillas de ruedas, siendo inexcusable su adecuación, en aras de garantizar la accesibilidad de
todos los usuarios de este espacio.

Por todo lo anteriormente expuesto, se presenta la siguiente
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'OCTUBRE DE 2022 4

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA – Instar a la Delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad,
a mejorar, a la mayor brevedad posible, la limpieza y el mantenimiento del arbolado, los caminos
interiores y de la zona ajardinada del Jardín de la Remonta, en el barrio del Cabanyal, en los
términos expuestos en esta moción".
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El vocal de l'equip de govern, Alexandre Crespo i Durà defensa el rebutj de la moció amb
el següent argument:

"Conscients de la situació actual del jardí de “La Remonta” s'està tramitant per part del
servici de Jardineria Sostenible el projecte de remodelació integral del referit jardí, així que esta
moció arriba tard perquè el govern municipal ja ha anunciat públicament i aprovat el projecte de
remodelació.

El projecte aprovat recull millores en tots els aspectes ressenyats (accessibilitat, mobiliari
urbà, obra civil, vegetació, etc..)

El pressupost del projecte ja aprovat, ascendeix a la quantitat de 886.904’64 € i la seua
execució està prevista per a l'any 2023.

No obstant l'anterior, a l'actualitat es realitzen les llavors de manteniment ordinari de
manera periòdica (neteja, sega, reg, poda i retallada de vegetació, etc..)".
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4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
l'increment de la presència policial en el barri de Penyaroja.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ, PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Incremento de la presencia policial en el barrio de Penyaroja

La vocal Pilar Albert Guerola, del Grup Municipal Popular, defensa la moció.

"Hace ocho años, existía en todos los barrios de Valencia una patrulla de la Policía Local
que atendía a cada barrio y a sus vecinos, y que prevenía la comisión de delitos y de actos
incívicos. Uno de esos barrios era precisamente el de Penyaroja. Sin embargo, desde la llegada de
Compromís y el PSPV al poder en el año 2015, Penyaroja ha perdido su patrulla policial y los
vecinos quieren recuperarla.

Penyaroja es un barrio donde se cometen actos incívicos de forma frecuente, destacando
los botellones a la salida del Colegio Ave María de Penyaroja, en la Avenida Baleares o en la
plazoleta de entrada a la Iglesia de los Mártires Valencianos, así como la realización de pintadas
en los jardines y en los edificios de Penyaroja, todo ello conductas que una patrulla de barrio
podría disuadir.

Por todo lo anteriormente expuesto, se presenta la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA – Que el Ayuntamiento de Valencia asigne, cuanto antes una patrulla de barrio de
dos policías locales para que patrulle diariamente el barrio de Penyaroja".

 

Per part del govern intervé el vocal Luis Miguel Arroyo González exposant l'argumentari
per a rebutjar la moció.

El barri de Penya-Roja, al contrari del que s'afirma en la moció, sí que està cobert per
unitats de patrulla de manera regular i compten, a més, amb el suport de les unitats centralitzades.

El barri de Penya-Roja no pot considerar-se com a zona conflictiva, tenint en compte les
actuacions efectuades i les reclamades per la ciutadania.
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S'està realitzant una actuació policial de caràcter preventiu i de vigilància, principalment
amb caràcter dissuasiu, per a garantir el compliment de les normes. Es persegueix els infractors,
actuant amb fermesa i proporcionalitat per a garantir una convivència tranquil·la.

Quant a la freqüència d'actes incívics, no es pot fer aquesta afirmació sense aportar dades,
ja que no és real. No hi ha constància d'aquesta situació.

D'altra banda, a més de l'anteriorment assenyalat, hi ha una estreta col·laboració amb les
Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat. L'intercanvi d'informació, la col·laboració i la
comunicació són constants en aquests districtes i en la resta de la ciutat.

Dins d'aquesta col·laboració es realitzen, entre altres, actuacions de caràcter preventiu.

La situació és tranquil·la i segura. Així i tot es manté la vigilància.

Per part de la Policia Local es realitza una supervisió constant i discrecional en la zona.

Contínuament s'analitzen les demandes ciutadanes per a una eficient distribució dels
efectius i adequar els recursos a les necessitats.

Quant a la plantilla, s'està fent un gran esforç que ja està donant resultats. Cal fer constar
que els primers processos selectius per a l'entrada de nous i noves policies locals es produeixen
durant la passada i l'actual legislatura, després del període 2.006/2015 en què no es va convocar
cap plaça per a nous i noves agents. Aquests processos han permés la incorporació en els últims
mesos de 30 agents (de l'oferta d'ocupació pública de 2.016) i 40 (de l'oferta d'ocupació pública
de 2.017) i en l'actualitat es troba en un estat avançat el període de formació corresponent a
l'oferta d'ocupació pública de 2.018 per la qual s'incorporaran en els pròxims mesos més de 180
agents, als quals se sumen 53 agents nous del torn de mobilitat, la qual cosa suposa un total de
234 policies nous.

A això cal afegir les pròximes ofertes d'ocupació pública que permetran incrementar encara
més el nombre d'efectius. En aquest marc, cal assenyalar que la Policia de Barri és un dels eixos
prioritaris d'actuació per a la Delegació de Protecció Ciutadana. Referent a això assenyalar que
grans ciutats com és el cas de Madrid, no disposen de Policia de Barri.

Quant al pressupost de la Delegació de Protecció Ciutadana, en el que correspon a la
Policia Local, el pressupost d'inversió, prenent com a referència l'any 2.015, s'ha incrementat en
un 236% per a l'exercici 2.022. El pressupost per a la plantilla ha passat de 82 milions d'euros en
el 2015 a 107 per al 2.022, la qual cosa suposa un increment de 25 milions.

En definitiva, en aquest període s'ha parat el procés de desmantellament que s'havia iniciat
durant els anys anteriors al 2.015, any en què, a tall d'exemple, només es disposava de 80 jupetins
antibales per a 1.600 policies, ara, no obstant això, tots i totes les policies disposen d'aquest
dispositiu de protecció en exclusiva, sense haver de compartir-lo amb altres agents com ocorria
llavors.
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5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000246-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
inseguretat ciudadana en el barri Beteró.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN ANGEL BENAVENT, EN SU
PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS, A LA PRESIDENTA
DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO, GLORIA TELLO COMPANY

Los vecinos del Barrio Beteró y la zona de viviendas de Grupos Virgen del Carmen, un
bloque de edificios existente entre la avenida de los Naranjos y el Camino del Cabanyal, han
detectado un aumento de personas drogodependientes que generan inseguridad en sus calles
provenientes de los barrios de la Malvarrosa y el Cabanyal así como un posible aumento de focos
de venta de droga por la presión en los citados barrios.

La mayor presencia de estas personas está generando un aumento de inseguridad quienes
también precisan de atención socio sanitaria.

El vocal que suscribe formula las siguientes propuestas a la Delegación de Protección
Ciudadana.

1.- PRIMERO. Que la Delegación de Protección Ciudadana incremente la presencia de
agentes de la Policía Local para prevenir la inseguridad en la zona del Barrio Betero.

2. SEGUNDO. Que la Delegación de Protección Ciudadana coordine las actuaciones de
prevención y seguridad con la Comisaria del Marítimo del Cuerpo Nacional de la Policía
Nacional.

3.- TERCERO. Que la Delegación de Protección Ciudadana de cuenta sobre si han
recibido quejas o información sobre el incremento de la población drogodependiente en la zona.

Intervé el vocal de l'equip de govern, Luis Miguel Arroyo González, per a explicar
l'argumentari contrari a l'aprovació de la moció.

La zona indicada del barri de Beteró, no pot considerar-se zona conflictiva, tenint en
compte les actuacions efectuades i les reclamades per la ciutadania.

S'està realitzant una actuació policial de caràcter preventiu i de vigilància, principalment
amb caràcter dissuasiu, per a garantir el compliment de les normes. Es persegueix els infractors,
actuant amb fermesa i proporcionalitat per a garantir una convivència tranquil·la.

El barri de Beteró disposa de policies de barri, que al seu torn tenen el suport de les unitats
corresponents.
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Quant a la freqüència d'actes incívics, no es pot fer aquesta afirmació sense aportar dades,
ja que no és real. No hi ha constància d'aquesta situació.

D'altra banda, a més de l'anteriorment assenyalat, hi ha una estreta col·laboració amb les
Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat. L'intercanvi d'informació, la col·laboració i la
comunicació són constants en aquests districtes i en la resta de la ciutat.

Dins d'aquesta col·laboració es realitzen, entre altres, actuacions de caràcter preventiu. La
situació és tranquil·la i segura. Així i tot es manté la vigilància.

Per part de la Policia Local es realitza una supervisió constant i discrecional en la zona.

Contínuament s'analitzen les demandes ciutadanes per a una eficient distribució dels
efectius i adequar els recursos a les necessitats.

Quant a la plantilla, s'està fent un gran esforç que ja està donant resultats. Cal fer constar
que els primers processos selectius per a l'entrada de nous i noves policies locals es produeixen
durant la passada i l'actual legislatura, després del període 2.006/2015 en què no es va convocar
cap plaça per a nous i noves agents. Aquests processos han permés la incorporació en els últims
mesos de 30 agents (de l'oferta d'ocupació pública de 2.016) i 40 (de l'oferta d'ocupació pública
de 2.017) i en l'actualitat es troba en un estat avançat el període de formació corresponent a
l'oferta d'ocupació pública de 2.018 per la qual s'incorporaran en els pròxims mesos més de 180
agents, als quals se sumen 53 agents nous del torn de mobilitat, la qual cosa suposa un total de
234 policies nous.

A això cal afegir les pròximes ofertes d'ocupació pública que permetran incrementar encara
més el nombre d'efectius. En aquest marc, cal assenyalar que la Policia de Barri és un dels eixos
prioritaris d'actuació per a la Delegació de Protecció Ciutadana. Referent a això assenyalar que
grans ciutats com és el cas de Madrid, no disposen de Policia de Barri.

Quant al pressupost de la Delegació de Protecció Ciutadana, en el que correspon a la
Policia Local, el pressupost d'inversió, prenent com a referència l'any 2.015, s'ha incrementat en
un 236% per a l'exercici 2.022. El pressupost per a la plantilla ha passat de 82 milions d'euros en
el 2015 a 107 per al 2.022, la qual cosa suposa un increment de 25 milions.

En definitiva, en aquest període s'ha parat el procés de desmantellament que s'havia iniciat
durant els anys anteriors al 2.015, any en què, a tall d'exemple, només es disposava de 80 jupetins
antibales per a 1.600 policies, ara, no obstant això, tots i totes les policies disposen d'aquest
dispositiu de protecció en exclusiva, sense haver de compartir-lo amb altres agents com ocorria
llavors.

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000246-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre retirada
de cablejat en el mur de l'edificació de propietat municipal del Xalet de Aben Al-Abbar.
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FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN ANGEL BENAVENT
MURCIANO, EN SU PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
A LA PRESIDENTA DELA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO, GLORIA TELLO
COMPANY

 

El chalet de Abén al-Abbar nº 9 del barrio de Albors se ha rehabilitado en losúltimos años
para su uso vecinal y cultural con financiación de la Diputación de Valencia y propia del
consistorio municipal. El uso final es sede de la Mostra de Cine, cuya celebración tiene lugar este
mes, pero cuyo equipamiento se ha adjudicado a finales de septiembre.

 

Los vecinos de la calle Abèn Al-Abar nos han indicado, y hemos podido observar, que en
el lateral del muro exterior se ha instalado un entramado de cables, cruzando gran parte de la
zona superior del citado muro, que antes no estaban y, por tanto, vemos una incongruencia que
estén colocados sin preverse en las obras el soterramiento de los mismos, como sería lo lógico y
normal en un inmueble calificado con Protección Ambiental 2. 

Adjuntamos fotos de antes de las obras y con posterioridad como documentación. 

El vocal que suscribe formula las siguientes propuestas a la Delegación de Servicios

Centrales Técnicos. 

1.- PRIMERO. Que la delegación de Servicios Centrales Técnicos inicie las acciones
oportunas para retirar el cableado instalado en el muro perimetral y soterrarlo por tratarse
de un espacio con protección ambiental 2 y guardar decoro con la antigüedad del mismo.

2. SEGUNDO. Que se nos dé cuenta de las inversiones previstas en el edificio y del
uso del inmueble por los vecinos y como sede de la Mostra. 
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##ANEXO-1877122##
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La postura de la corporació la defensa el vocal de Compromis, Vicent Villanueva
Ballester, amb el següent argumentari que és contrari a aquesta.

1. "Que la delegació de Serveis Centrals Tècnics inicie les accions oportunes per a retirar el
cablejat instal·lat en el mur perimetral i soterrar-lo per tractar-se d'un espai amb protecció
ambiental 2 i guardar decòrum amb l'antiguitat d'aquest". 

Aquesta intervenció va ser acordada ja per aquest govern amb els veïns i veïnes del barri i
des de Serveis Centrals Tècnics s'està treballant des de fa setmanes en el document tècnic per al
soterrament del cablejat adossat al mur sud de la parcel·la del Xalet de *Aben al *Abbar, així
com del cablejat aeri que per pel front de la parcel·la. S'han mantingut reunions in situ amb
representants de l'Oficina de Coordinació d'Obres en Via Pública (*OCOVAL), i s'ha contactat
amb els representants de les companyies telefòniques propietàries dels diferents cables que donen
a servei als veïns. S'està treballant en la confecció del pressupost de les obres i en breu s'aprovarà
el projecte i es procedirà a la seua adjudicació. 

Com que aquest treball ja s'està fent manca de sentit l'aprovació d'aquesta moció 

2.  "Que se nos dé cuenta de las inversiones previstas en el edificio y del uso del inmueble
por los vecinos y como sede de la Mostra".

L’ús de l’immoble com a seu de la Mostra de València consistirà en la instal·lació de les
oficines de l’Organisme Autònom Municipal Mostra de València i iniciatives audiovisuals en la
planta superior del mateix, on es realitzaran les tasques organitzatives de les seues activitats, i en
especial, del festival Mostra de València-Cinema del Mediterrani, que consituïx el seu objecte
principal. Per a este ús s’han invertit recentment 12.631,68.-€ en el mobiliari necessari per a
l’equipament de set estacions de treball i d’altres elements accessoris d’oficina i d’imatge
corporativa, així com en equipament audiovisual que permeta la realització de presentacions en
les zones comunes de l’immoble 

El xalet d’Abben Al Abar és un dels centres culturals recentment rehabilitat per la
Regidoria de Patrimoni i Recursos Culturals per al seu ús com a centre cultural. 

Tal i com s’ha previst a la licitació actualment en curs, Aben Al Abbar és un espai cultural
dinàmic, al qual conviurà una part de programació promoguda per l’Ajuntament amb una part de
programació a iniciativa d’altres entitats, associatives, culturals, etc..., en un percentatge estimat
del 50-50%. 

L’espai cultural estarà gestionat a través d’un contracte de servicis, al qual es preveu que
baix la supervisió de la Regidoria de Patrimoni i Recursos Culturals, la persona que ostente la
direcció del centre assumixca les directrius establides amb l’objectiu de permetre la convivència
d’iniciatives pròpies i externes, per a l’òptim aprofitament del centre amb els recursos
disponibles. 

Els plecs preveuen garantir una planificació ordenada de les propostes culturals
promogudes per entitats privades que sol·liciten l'ús del xalet d’Abben Al-Abbar, permetent
definir una programació que en el seu conjunt garantisca la diversitat en l'oferta cultural del
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centre i l'equilibri en la participació d'entitats promotores d'aquestes, amb una proposta
d'activitats que assegure la continuïtat i estabilitat del funcionament del centre durant tot l'any.

La Presidenta, Gloria Tello, intervé explicant que la rehabilitació l'ha duta a terme la seua
companya, Luisa Notario a través d'una subvenció obtinguda durant l'anterior mandat de la
Diputació de València. Com a responsable de la intervenció, explica que el 17 de juny de 2021 es
va començar a abordar aquest tema. La intervenció es va executar respectant la naturalesa de
l'edifici, el seu valor patrimonial ja que es tracta d'un Bé de Rellevància Local. En una de les
torretes s'havien col·locat malament les teules de manera que va caldre tornar a fer-ho, llevant-se
les mal col·locades per a tornar a posar-les sent respectuoses amb l'estat original. Per tant, no hi
ha cap element que no es compatible amb aquest estat original. Si es llig la premsa, es pot veure
que la torreta no es va fer bé i es va tirar.Fa uns dies li van donar la clau per a poder entrar en la
Mostra de Cinema. Ara s'ha realitzat la licitació per al subministrament del mobiliari, previst per
a finals de novembre o principis de desembre.Afig que serà la seu de la Mostra de Cinema per a
oficines. La Mostra es desenvolupa als cinemes Babel, no en l'edifici de *Aben al *Abbar. Per
tant, és indiferent que la Mostra tinga lloc en una setmana.

Respecte de la planta baixa, la Presidenta explica que vol que tinga un 50% d'activitats
culturals pròpies, programades per la Regidoria de Cultura. I l'altre 50%, en tractar-se d'un barri
molt actiu, amb un veïnat necessitat de projectes culturals, seria per a activitats que puguen
proposar veïnes i veïns, sempre amb caràcter cultural.

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000246-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre espai
de propietat municipal inaccessible al carrer Abèn Al-Abar

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN ANGEL BENAVENT
MURCIANO, EN SU PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
A LA PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO, GLORIA TELLO
COMPANY

Sobre el número 29 de la calle Abèn Al-Abar, a la altura del colegio Angelina Carnicer,
hay un espacio de propiedad municipal inaccesible desde hace décadas al haber un piso piloto
impidiendo el paso.

Adjuntamos fotografías del piso piloto vacío y de la zona de propiedad municipal.

Foto 1. Vista frontal inmueble utilizado en su día como piso piloto

Foto 2. Vista área de la zona interior de propiedad municipal.

El vocal que suscribe formula la siguiente pregunta a la Delegación de Patrimonio.
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1.- ¿La delegada de Patrimonio nos puede indicar si el terreno interior es de
propiedad municipal para saber si se puede utilizar para uso público?
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##ANEXO-1877084##
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RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

En relació amb les preguntes presentades pel vocal Juan Ángel Benavent Murciano del
Grup Municipal Ciutadans al Consell de Districte de la Junta Municipal del Maritim de 17
d’octubre de 2022, amb l’assumpte “Sobre espai propietat municipal inaccessible al carrer Abèn
Al-Abbar”, s’aporten les respostes següents:

1.- La delegada de Patrimoni ens pot indicar si el terreny interior és de propietat
municipal per a saber si es pot utilitzar per a ús públic?

Des de la Delegació de Patrimoni s’informa que, consultades les dades que obren en el
Servei de Patrimoni i en el Sistema de Gestió Patrimonial (SIGESPA) resulta que l'àmbit que
mostra la fotografia adjunta a la pregunta comprèn un sòl qualificat urbanísticament com a
educatiu cultural, que és l'assenyalat en la imatge de l’annex 1, obtinguda del visor de SIGESPA,
amb color groc i emmarcada en traç blau.

Eixe sòl educatiu cultural comprèn diferents immobles, un de propietat municipal i altres
de propietat privada:

És de propietat municipal la nau que hi ha en el centre de la fotografia, inventariada amb
codi 1.E5.85, amb una superfície segons escriptura de 296’58 m². Va ser obtinguda mitjançant
escriptura de cessió de 24 de setembre de 1985. Es delimita en la imatge de l’annex 2 per una
línia blava i farcit de trama roja.

La resta de parcel·les que componen el sòl educatiu cultural, en groc, amb referències
cadastrals 7823128YJ2772D0001HW, 7823110YJ2772D0001LW i part de la 7823111YJ2772D,
no consten de propietat municipal.
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##ANEXO-1880525##

 

ANNEX 1 
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##ANEXO-1880523##
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8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
rehabilitació del Mercat del Grau.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ, PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Rehabilitación del Mercado del Grao

El pasado 9 de septiembre el alcalde de Valencia dio a conocer, acompañado del concejal
de Comercio, Carlos Galiana, el resultado de la rehabilitación del histórico Mercado del Grao,
tras varios años en obras para su recuperación.

Con base en lo anterior, se formula la siguiente

PREGUNTA 

ANNEX 2 
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ÚNICA - ¿En qué fecha concreta se prevé la reapertura y entrada en funcionamiento del
Mercado del Grao? Interesamos se nos diga también el presupuesto de ejecución material inicial
de las obras de rehabilitación, el presupuesto final de las mismas (desglosando los distintos
sobrecostes y su justificación), el porcentaje actual de ejecución de las obras de equipamiento de
los puestos autorizados para el citado mercado, así como el número de paradas actualmente
adjudicadas.

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE COMERÇ

No existeix una data concreta de reobertura i entrada en funcionament del Mercat del Grau,
atés que des del 26 de setembre s'estan executant les obres d'equipament de 4 llocs de venda
autoritzats, la duració de la qual és de 7 setmanes. Paral·lelament s'han d'adjudicar els llocs
vacants mitjançant subhasta la data de la qual està prevista al llarg del mes de novembre. Una
vegada estiguen adjudicats tots els llocs les noves persones titulars dels llocs s'hauran de realitzar
les obres d'equipament corresponents a estos. Per tot això es preveu que puga entrar en
funcionament el Mercat del Grau en el primer trimestre de 2023.

No existe una fecha concreta de reapertura y entrada en funcionamiento del Mercado del
Grao, dado que desde el 26 de septiembre se están ejecutando las obras de equipamiento de 4
puestos de venta autorizados, cuya duración es de 7 semanas. Paralelamente se tienen que
adjudicar los puestos vacantes mediante subasta cuya fecha está prevista a lo largo del mes de
noviembre. Una vez estén adjudicados todos los puestos las nuevas personas titulares de los
puestos se tendrán que realizar las obras de equipamiento correspondientes a los mismos. Por
todo ello se prevé que pueda entrar en funcionamiento el Mercado del Grao en el primer
trimestre de 2023.

Pressupost d'execució material inicial de les obres de rehabilitació (desglossant els
diferents sobrecostos i la seua justificació): / Presupuesto de ejecución material inicial de las
obras de rehabilitación (desglosando los distintos sobrecostes y su justificación):

Total inicial obres rehabilitació (IVA inclòs): 2.026.167,11 €

Total modificat obres rehabilitació (IVA inclòs): 2.671.757,13 €

En relació als possibles sobrecostos assenyalar que en data de hui no s'ha emés la
certificació final d'obra, per la qual cosa es desconeix el seu import.

Total inicial obras rehabilitación (IVA incluido): 2.026.167,11 €

Total modificado obras rehabilitación (IVA incluido): 2.671.757,13 €

En relación a los posibles sobrecostes señalar que a fecha de hoy no se ha emitido la
certificación final de obra, por lo que se desconoce su importe.
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Percentatge actual d'execució de les obres d'equipament dels llocs autoritzats per al
citat mercat: / Porcentaje actual de ejecución de las obras de equipamiento de los puestos
autorizados para el citado mercado:

En data de hui no s'ha emés cap certificació d'obra, no obstant això el percentatge
aproximat d'execució de les obres d'equipament és del 5%, tenint en compte que es van iniciar el
passat 26 de setembre.

A fecha de hoy no se ha emitido ninguna certificación de obra, no obstante el porcentaje
aproximado de ejecución de las obras de equipamiento es del 5 %, teniendo en cuenta que se 
iniciaron el pasado 26 de septiembre.

Nombre de parades actualment adjudicades: / Número de paradas actualmente
adjudicadas:

4 llocs / 4 puestos.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
arbratge mort o inexistent al Carrer Ramiro de Maeztu.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ, PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Arbolado muerto o inexistente de la Calle Ramiro de Maeztu

Tras la tala de árboles en la Calle Manuel Candela para la construcción del carril bici, los
vecinos de la Calle Ramiro de Maeztu volvieron a soportar las actuaciones descoordinadas entre
la Delegación de Movilidad, con la construcción de un carril bici sin acondicionar las aceras y
restando multitud de plazas de aparcamiento, y la de Desarrollo Urbano, que, un año después,
reurbanizó una de las aceras de la calle, dejando olvidada la otra (ésta se encuentra en muy malas
condiciones), sumándose a todo ello la descoordinación con la Delegación de Jardinería
Sostenible.

Los árboles colocados por Desarrollo Urbano en maceteros (ya que no se construyeron
alcorques) murieron en su mayoría a los pocos meses, presumiblemente por la falta de cuidado.
Un año y medio después, los maceteros están llenos de maleza, malas hierbas, mucha basura y
suciedad. Algunos incluso contienen el árbol totalmente seco.

Con base en lo anterior, se formula la siguiente
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PREGUNTA 

ÚNICA - ¿Tiene previsto el Ayuntamiento de Valencia, de manera conjunta y coordinada,
la plantación de árboles en los maceteros abandonados o la construcción de los alcorques
necesarios y la reurbanización de la acera olvidada para resolver los problemas y deficiencias de
este entorno que afectan a los vecinos de la calle Ramiro de Maeztu; se reflejará esta actuación
en los Presupuestos Municipales de 2023 y con qué importe?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Tras la tala de árboles en la Calle Manuel Candela para la construcción del carril bici,
los vecinos de la Calle Ramiro de Maeztu volvieron a soportar las actuaciones descoordinadas
entre la Delegación de Movilidad, con la construcción de un carril bici sin acondicionar las
aceras y restando multitud de plazas de aparcamiento, y la de Desarrollo Urbano, que, un año
después, reurbanizó una de las aceras de la calle, dejando olvidada la otra (ésta se encuentra
en muy malas condiciones), sumándose a todo ello la descoordinación con la Delegación de
Jardinería Sostenible. 

Los árboles colocados por Desarrollo Urbano en maceteros (ya que no se construyeron
alcorques) murieron en su mayoría a los pocos meses, presumiblemente por la falta de
cuidado. Un año y medio después, los maceteros están llenos de maleza, malas hierbas, mucha
basura y suciedad. Algunos incluso contienen el árbol totalmente seco. 

Con base en lo anterior, se formula la siguiente  

PREGUNTA

ÚNICA - ¿Tiene previsto el Ayuntamiento de Valencia, de manera conjunta y
coordinada, la plantación de árboles en los maceteros abandonados o la construcción de los
alcorques necesarios y la reurbanización de la acera olvidada para resolver los problemas y
deficiencias de este entorno que afectan a los vecinos de la calle Ramiro de Maeztu; se
reflejará esta actuación en los Presupuestos Municipales de 2023 y con qué importe?  

Està prevista la reposició de les 6 jardineres buides a partir del 15 de novembre.
Actualment hi ha un arbre sec (Acàcia del Japó) en escocell estant previst l'abatiment la setmana
del 17 al 23 d’octubre de 2022, igual que el condicionament i control de vegetació en les
jardineres i escocells del carrer que així ho precisen. Este treball es realitzarà per manteniment
ordinari, no suposant cap sobrecost a l'Ajuntament.
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Tras la tala de árboles en la Calle Manuel Candela para la construcción del carril bici,
los vecinos de la Calle Ramiro de Maeztu volvieron a soportar las actuaciones descoordinadas
entre la Delegación de Movilidad, con la construcción de un carril bici sin acondicionar las
aceras y restando multitud de plazas de aparcamiento, y la de Desarrollo Urbano, que, un año
después, reurbanizó una de las aceras de la calle, dejando olvidada la otra (ésta se encuentra
en muy malas condiciones), sumándose a todo ello la descoordinación con la Delegación de
Jardinería Sostenible. 

Los árboles colocados por Desarrollo Urbano en maceteros (ya que no se construyeron
alcorques) murieron en su mayoría a los pocos meses, presumiblemente por la falta de
cuidado. Un año y medio después, los maceteros están llenos de maleza, malas hierbas, mucha
basura y suciedad. Algunos incluso contienen el árbol totalmente seco. 

Con base en lo anterior, se formula la siguiente  

PREGUNTA

ÚNICA - ¿Tiene previsto el Ayuntamiento de Valencia, de manera conjunta y
coordinada, la plantación de árboles en los maceteros abandonados o la construcción de los
alcorques necesarios y la reurbanización de la acera olvidada para resolver los problemas y
deficiencias de este entorno que afectan a los vecinos de la calle Ramiro de Maeztu; se
reflejará esta actuación en los Presupuestos Municipales de 2023 y con qué importe?  

Está prevista la reposición de las 6 jardineras vacías a partir del 15 de noviembre.
Actualmente hay un árbol seco (Acacia del Japón) en alcorque estando previsto el abatimiento la
semana del 17 al 23 de octubre de 2022, igual que el acondicionamiento y control de vegetación
en las jardineras y alcorques de la calle que así lo precisen. Este trabajo se realizará por
mantenimiento ordinario, no suponiendo ningún sobrecoste al Ayuntamiento.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000246-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
millora del transport públic en el barri de Penya-roja.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN ANGEL BENAVENT
MURCIANO, EN SU PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
A LA PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO, GLORIA TELLO
COMPANY

El barrio de Penya-roja acumula una serie de reivindicaciones como es el soterramiento de
las vías de Serrería, la construcción de un nuevo centro de salud o la mejora del transporte
público.
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El vocal que suscribe formula la siguiente pregunta a la Delegación de Movilidad.

1.- ¿El delegado de Movilidad tiene previsto hacer algún tipo de estudio para mejorar
el transporte público en esta zona del distrito Marítimo? 

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

REMITIMOS RESPUESTA A LA PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN
ANGEL BENAVENT MURCIANO, EN SU PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS, A LA PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO,
GLORIA TELLO COMPANY

1.- ¿El delegado de Movilidad tiene previsto hacer algún tipo de estudio para mejorar el
transporte público en esta zona del distrito Marítimo?

Es algo que desde la Regidoria de Mobilitat Sostenible se hace de manera continua ya que
desde el año 2015, EMT València está mejorando el servicio de transporte público en el barrio de
Penya-roja.

En 2016 se crea la línea 94, fruto de una reordenación para hacer la red de EMT València
mucho más eficiente y se crea la línea 99 con final en la Estación del Cabañal que,
posteriormente, en febrero de 2018 se amplía hasta la Malvarrosa.

De hecho, hay que recordar que en junio de este año se ha ampliado la red nocturna a las
líneas 19 y 99.

Además, de las 20 paradas con marquesina en el Barrio de Penya-Roja, 17 ya han sido
sustituidas por el nuevo modelo. De hecho, dos de ellas se han ampliado a modelo de 7 Metros
Menorca (impar) - Centre Comercial y Albereda - Pont del Regne.

Gracias a estas mejoras se consiguió aumentar un 9% el número de usuarios de las líneas
19, 35 y 40. De hecho, ya están viajando más personas en el barrio actualmente con las líneas 19,
35, 40 y 99 que en el año 2015.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre la
rehabilitació de l'Alqueria del Tennis.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
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CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Rehabilitación de la Alquería del Tenis

El pasado 13 de julio el Ayuntamiento de Valencia acordó la apertura del procedimiento de
adjudicación para contratar la prestación de los servicios para la redacción del proyecto básico y
de ejecución para la rehabilitación de la Alquería del Tenis, la Alquería de Campanar y el
Patronato de Benifaraig (dividido en 3 lotes).

Con base en lo anterior, se formula la siguiente

PREGUNTA 

ÚNICA - ¿Se ha adjudicado ya la prestación de los citados servicios a la fecha de la
contestación de la presente pregunta? En caso afirmativo, interesamos se nos facilite el importe
económico, el plazo de ejecución y el nombre de la empresa adjudicataria, desglosando la citada
información por cada uno de los tres lotes.

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

En data de hui, 5 d'octubre, estan en fase de valoració les quatre propostes presentades.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre la
reobertura de la piscina municipal d'Aiora.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Reapertura de la piscina municipal de Ayora

Este mes de septiembre se ha reabierto la Piscina de Ayora, después de varios meses
cerrada. Las informaciones que se han dado desde el Ayuntamiento de Valencia es que habían
llegado a un acuerdo con la empresa concesionaria para seguir dando el mismo servicio que
daban antes del cierre de este equipamiento. La sorpresa ha sido que, una vez abierto, los vecinos
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se han encontrado con un menor número días de actividades y de clases que impartían antes del
cierre, conllevando menos opciones para elegir, tanto de días como de horarios, con la
consiguiente dificultad para poder realizar las actividades correspondientes.

Con base en lo anterior, se formula la siguiente

PREGUNTA 

ÚNICA - ¿Qué acciones o medidas piensa adoptar el Ayuntamiento de Valencia para
recuperar la actividad que tenía la piscina municipal antes de su cierre?

RESPUESTA:

JAVIER ISMAEL MATEO GARCIA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ESPORTS

CONTESTACIÓN A LA PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA
PORTAVOZ PILAR ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL
RAMÓN GARCÍA CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO:

La Piscina Ayora volvió a recuperar la actividad normal el pasado 1 de septiembre de
2022, después de tener cerradas la zona de aguas durante 6 meses.

En este periodo la piscina ha perdido una parte importante de sus abonados.

El 1 de septiembre se reabrió la zona de aguas y se recuperó parte de la actividad que
tenían antes del cierre.

La oferta de actividades deberá ir aumentando progresivamente según se vayan
recuperando el número de abonados hasta llegar a recuperar la oferta completa antes del cierre.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000246-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
neteja d'una zona verda pròxima al carrer Clariano.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL, JUAN ANGEL BENAVENT
MURCIANO, EN SU PROPIO NOMBRE Y DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
A LA PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL MARITIMO, GLORIA TELLO
COMPANY 
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El tramo de acera de la calle Clariano que transcurre entre la calle de Albalat dels
Tarongers y la rotonda de la "Torre Miramar", más concretamente la acera más cercana al Parque
de Albalat dels Tarongers, está sin asfaltar y en mal estado aunque está previsto ejecutar obras
por el Servicio de Infraestructuras. El único tramo asfaltado es el carril bici, ubicado encima de la
acera, por el que tienen que compartir paso las bicicletas y monopatines con todo aquél que tenga
movilidad reducida. 

La parte lateral del parque que linda con dicha acera denota una falta de limpieza y poda.
Los vecinos de esa zona ha llamado en repetidas ocasiones por la presencia de ratas entre esos
arbustos, lo que es un indicador de la falta de desratización y de limpieza. 

La calle Clariano es la vía pública que da continuidad a una avenida tan importante como
es Cardenal Benlloch y une ésta con una rotonda con mucho tránsito como es la de Torre
Miramar, o conocida también como "rotonda del mirador". 

El vocal que suscribe formula la siguiente pregunta al Delegado de Gestión Sostenible
de Residuos Urbanos y Limpieza Pública y Jardinería Sostenible.

1.- ¿El Delegado de Desarrollo y Renovación Urbana tiene previsto limpiar la zona
verde y podar los árboles existentes en lateral de la calle Clariano?
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##ANEXO-1877091##
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

El tramo de acera de la calle Clariano que transcurre entre la calle de Albalat dels
Tarongers y la rotonda de la "Torre Miramar", más concretamente la acera más cercana al
Parque de Albalat dels Tarongers, está sin asfaltar y en mal estado aunque está previsto
ejecutar obras por el Servicio de Infraestructuras. El único tramo asfaltado es el carril bici,
ubicado encima de la acera, por el que tienen que compartir paso las bicicletas y monopatines
con todo aquél que tenga movilidad reducida. 

La parte lateral del parque que linda con dicha acera denota una falta de limpieza y
poda. Los vecinos de esa zona, ha llamado en repetidas ocasiones por la presencia de ratas
entre esos arbustos, lo que es un indicador de la falta de desratización y de limpieza. 

La calle Clariano es la vía pública que da continuidad a una avenida tan importante
como es Cardenal Benlloch y une ésta con una rotonda con mucho tránsito como es la de
Torre Miramar, o conocida también como "rotonda del mirador".           

El vocal que suscribe formula la siguiente pregunta al Delegado de Gestión Sostenible
de Residuos Urbanos y Limpieza Pública y Jardinería Sostenible.  

1.- ¿El Delegado de Desarrollo y Renovación Urbana tiene previsto limpiar la zona
verde y podar los árboles existentes en lateral de la calle Clariano? 

L'OAM de Parcs, Jardins i Biodiversitat Urbana, encarregat de la gestió del Jardí d'Albalat
en el carrer Clariano, té previst realitzar els treballs de poda en les pròximes setmanes.   

 El tramo de acera de la calle Clariano que transcurre entre la calle de Albalat dels
Tarongers y la rotonda de la "Torre Miramar", más concretamente la acera más cercana al
Parque de Albalat dels Tarongers, está sin asfaltar y en mal estado aunque está previsto
ejecutar obras por el Servicio de Infraestructuras. El único tramo asfaltado es el carril bici,
ubicado encima de la acera, por el que tienen que compartir paso las bicicletas y monopatines
con todo aquél que tenga movilidad reducida. 

La parte lateral del parque que linda con dicha acera denota una falta de limpieza y
poda. Los vecinos de esa zona, ha llamado en repetidas ocasiones por la presencia de ratas
entre esos arbustos, lo que es un indicador de la falta de desratización y de limpieza. 

La calle Clariano es la vía pública que da continuidad a una avenida tan importante
como es Cardenal Benlloch y une ésta con una rotonda con mucho tránsito como es la de
Torre Miramar, o conocida también como "rotonda del mirador".           
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El vocal que suscribe formula la siguiente pregunta al Delegado de Gestión Sostenible
de Residuos Urbanos y Limpieza Pública y Jardinería Sostenible.  

1.- ¿El Delegado de Desarrollo y Renovación Urbana tiene previsto limpiar la zona
verde y podar los árboles existentes en lateral de la calle Clariano? 

El OAM de Parques, Jardines y Biodiversidad Urbana, encargado de la gestión del Jardín
de Albalat en la calle Clariano, tiene previsto realizar los trabajos de poda en las próximas
semanas.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
plantació d'arbratge en el Districte Marítim.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Plantación de arbolado en el Distrito Marítimo

Con base en el asunto de referencia, se formula la siguiente

PREGUNTA 

ÚNICA - ¿Cuántos árboles se plantarán en alcorques actualmente vacíos en el Distrito
Marítimo en el marco de la próxima campaña de plantación y, en concreto, del contrato de obras
de ejecución del proyecto “Una Valencia més verda II” (dividido en dos lotes) y del contrato de
suministro de arbolado para acciones de arborización en los barrios de la ciudad de Valencia?
Interesamos se nos facilite un desglose pormenorizado por programas, barrios y por calles del
distrito.

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

ÚNICA - ¿Cuántos árboles se plantarán en alcorques actualmente vacíos en el Distrito
Marítimo en el marco de la próxima campaña de plantación y, en concreto, del contrato de
obras de ejecución del proyecto “Una Valencia més verda II” (dividido en dos lotes) y del
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contrato de suministro de arbolado para acciones de arborización en los barrios de la ciudad
de Valencia? Interesamos se nos facilite un desglose pormenorizado por programas, barrios y
por calles del distrito. 

En el contracte d'obres d'execució del projecte "Una València més verda II" es plantaran
118 arbres distribuïts de la següent manera:   

 

PLANTACIÓ D'ARBRAT AL DISTRICTE MARÍTIM

   

BARRI CABANYAL-CANYAMELAR 42

ARMADA ESPANYOLA 2

BARRACA 5

DR. LLUCH 1

EUGÈNIA VIÑES 2

FRANCESC CUBELLS ( FRANCESC BALDOMAR) 1

JOAN MERCADER 3

JOSEP BENLLIURE 2

JUST VILAR 3

LA REMUNTA 2

MARÍ BLAS DE LEZO 2

MARIÀ CUBER 2

PARE LLUÍS NAVARRO 1

SÁNCHEZ COELLO 7

SERRADORA (CARRER DE LA MARE DE DÉU DEL PUIG) 3

TARONGERS (CARRER DEL DR. LLUCH) 4

XULILLA 2

BARRI LA MALVA-ROSA 45

ALCOCEBER 1

CAVITE 6

DOCTOR ÁLVARO LÓPEZ 4



Id
. 

D
o
cu

m
en

t:
 I

/a
l 
u
w

sT
 8

H
d
W

 q
zz

m
 q

H
E
C
 Q

/w
U

 K
4
s=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A J MPAL DISTR.ADJ.CAP SERV - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 04/11/2022 ACCVCA-120 14331757494673295823
9536335641085520936

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'OCTUBRE DE 2022 42

GRAN CANARIA 7

MALVA-ROSA 5

MARÍA CARBONELL 1

MENDIZÁBAL 4

PARE ANTÓN MARTIN 5

RIO TAJO 1

SAN JUAN DE DIOS 3

SIMÓN BOLIVAR 1

TARONGERS 1

VICENTE LA RODA 6

BARRI NATZARET 31

ALGEMESÍ 3

ALTA DEL MAR 1

ARAS DE LOS OLMOS 1

CAMÍ CANAL 1

CASTELL DE POP 3

COMPOSITOR MARTÍNEZ BÁGUENA 1

CUATRETONDA 1

FONTILLES 4

FRANCISCO FALCONS 2

IFACH 1

LA MACARENA 1

NUEVA TABARCA 1

PARQUE NAZARET 3

PUENTE DE ASTILLEROS 2

SAN FRANCISCO DE PAULA 3

SANTA POLA 1

VILANOVA I PIERA 2
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TOTAL GENERAL 118

 

  D'altra banda en el contracte de subministraments que estem tramitant està prevista la
plantació de les següents unitats en el districte de Poblats Marítims.

 

BARRI MALVA-ROSA 9

CAVITE 9

BARRI NATZARET 9

VIRGEN DE LOS REYES 1

PARC NATZARET 1

PUENTE DE ASTILLEROS 1

NUEVA TABARCA 1

MACARENA 1

IFACH 1

FONTILLES 3

TOTAL GENERAL 18

 

A més, està prevista la plantació a càrrec de la partida de subministraments per
manteniment ordinari d'escocells buits generats amb posterioritat a la redacció del projecte
València Més Verda II, en els barris de Malva-rosa, Cabanyal i Natzaret.

 

 

ÚNICA - ¿Cuántos árboles se plantarán en alcorques actualmente vacíos en el Distrito
Marítimo en el marco de la próxima campaña de plantación y, en concreto, del contrato de
obras de ejecución del proyecto “Una Valencia més verda II” (dividido en dos lotes) y del
contrato de suministro de arbolado para acciones de arborización en los barrios de la ciudad
de Valencia? Interesamos se nos facilite un desglose pormenorizado por programas, barrios y
por calles del distrito. 
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En el contrato de obras de ejecución del proyecto "Una València más verde II" se
plantarán 118 árboles distribuidos de la siguiente manera:

 

PLANTACIÓN DE ARBOLADO AL DISTRITO MARÍTIMO

   

BARRIO CABANYAL-CANYAMELAR 42

ARMADA ESPANYOLA 2

BARRACA 5

DR. LLUCH 1

EUGÈNIA VIÑES 2

FRANCESC CUBELLS ( FRANCESC BALDOMAR) 1

JOAN MERCADER 3

JOSEP BENLLIURE 2

JUST VILAR 3

LA REMUNTA 2

MARÍ BLAS DE LEZO 2

MARIÀ CUBER 2

PARE LLUÍS NAVARRO 1

SÁNCHEZ COELLO 7

SERRADORA (CARRER DE LA MARE DE DÉU DEL PUIG) 3

TARONGERS (CARRER DEL DR. LLUCH) 4

XULILLA 2

BARRIO LA MALVARROSA 45

ALCOCEBER 1

CAVITE 6

DOCTOR ÁLVARO LÓPEZ 4

GRAN CANARIA 7

MALVA-ROSA 5
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MARÍA CARBONELL 1

MENDIZÁBAL 4

PARE ANTÓN MARTIN 5

RIO TAJO 1

SAN JUAN DE DIOS 3

SIMÓN BOLIVAR 1

TARONGERS 1

VICENTE LA RODA 6

BARRIO NAZARET 31

ALGEMESÍ 3

ALTA DEL MAR 1

ARAS DE LOS OLMOS 1

CAMÍ CANAL 1

CASTELL DE POP 3

COMPOSITOR MARTÍNEZ BÁGUENA 1

CUATRETONDA 1

FONTILLES 4

FRANCISCO FALCONS 2

IFACH 1

LA MACARENA 1

NUEVA TABARCA 1

PARQUE NAZARET 3

PUENTE DE ASTILLEROS 2

SAN FRANCISCO DE PAULA 3

SANTA POLA 1

VILANOVA I PIERA 2

TOTAL GENERAL 118
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Por otro lado en el contrato de suministros que estamos tramitando está prevista la
plantación de las siguientes unidades en el distrito de Poblados Marítimos.

 

BARRIO MALVARROSA 9

CAVITE 9

BARRIO NAZARET 9

VIRGEN DE LOS REYES 1

PARC NATZARET 1

PUENTE DE ASTILLEROS 1

NUEVA TABARCA 1

MACARENA 1

IFACH 1

FONTILLES 3

TOTAL GENERAL 18

   

Además, está prevista la plantación a cargo de la partida de suministros por
mantenimiento ordinario de alcorques vacíos generados con posterioridad a la redacción del
proyecto València Más Verde II, en los barrios de Malvarrosa, Cabanyal y Nazaret.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre la nova
biblioteca de la Malva-rosa.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ PILAR
ALBERT GUEROLA, CON DNI 52.714.117-A, Y EL VOCAL RAMÓN GARCÍA
CORTELL, CON DNI 44.506.086-M, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO

MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Nueva biblioteca de la Malvarrosa
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La Junta de Gobierno Local aprobó el 19 de febrero de 2021 la Evaluación Ambiental de la
modificación de planeamiento necesaria para la construcción de una nueva biblioteca en el barrio
de la Malvarrosa. Este paso tuvo lugar después de alcanzar un acuerdo con el propietario de la
parcela situada entre la Avenida de los Naranjos, la Avenida de la Malvarrosa y la Calle del
Padre Antón Martín.

Con base en lo anterior, se formula la siguiente

PREGUNTA 

ÚNICA - ¿En qué estado de tramitación se encuentra el proyecto de la nueva biblioteca de
la Malvarrosa a la fecha de contestación de la presente pregunta? Interesamos se nos diga si se ha
aprobado ya la referida modificación de planeamiento y si se ha sacado a licitación la redacción
de este proyecto y, en su caso, el precio base de licitación, el periodo de ejecución y la empresa
adjudicataria.

RESPUESTA:

MARIA TERESA IBAÑEZ GIMENEZ - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ACCIÓ CULTURAL

Única: 

La modificación del planeamiento está hecha y se está preparando la documentación
necesaria para poder licitar la redacción del proyecto lo antes posible.

16 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS.

AVV Ciutat Jardí i Plaça Hondures.

1. Las zonas de Honduras y Cedro ubicada en el barrio de Ciudad Jardín están unidas por
el mismo problema, 4.500 personas jóvenes sentadas legalmente en terrazas hasta la madrugada.
Acumulación de terrazas (1:30), pubs y clubs (3:30), discotecas abiertas toda la noche (7:30),
locales de comida abiertos 24 horas. Ambos barrios acogen a la misma clientela que circula entre
los locales a ambos lados de la Avenida de Blasco Ibáñez y la misma concentración de gente
hasta la madrugada en las zonas ajardinadas.

Avanza la noche y el consumo de alcohol en las terrazas o en los jardines va subiendo y
con ello los gritos, las voces, las risas y las peleas hasta la madrugada. Un importante problema
de salud para los vecinos, derivado de la falta de descanso, de la falta de seguridad y de la
degeneración medioambiental en estas zonas residenciales; además de una depreciación de sus
viviendas y de una desconfianza absoluta en las instituciones públicas que han permitido dicha
concentración, sin considerar los efectos nocivos que estaban causando.
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Desde el año 2007 los vecinos y la prensa hemos venido denunciando el crecimiento
desmesurado de las zonas de ocio en el barrio de Ciudad Jardín. La política de los diferentes
equipos municipales ha sido ignorar el problema y seguir otorgando todo tipo de licencias.

NO HA EXPLOTADO ESTA SITUACIÓN Y AHORA LA ÚNICA SOLUCIÓN ES
TOMAR MEDIDAS EFICACES Y VALIENTES.

2. Los sonómetros instalados en ambas zonas (Cedro y Honduras) registran cada semana
valores que encajan, según la Ordenanza municipal, en la definición de Zona Acústicamente
Saturada, valores que no se ha inventado este Ayuntamiento, sino que están definidos
científicamente y legislados a nivel Europeo, Nacional, Autonómico y Municipal.

Ante esta situación el 27 de enero de 2022 presentamos ambas Asociaciones de Vecinos
RECLAMACIÓN ADMINISTRATIVA DE DECLARACIÓN DE ZONA ACÚSTICAMENTE
SATURADA, dando paso al inicio del proceso contencioso-administrativo, que esperamos les
obligue a declarar las dos zonas de nuestro barrio como Zonas Acústicamente Saturadas.

3. Ustedes son conscientes de que en las dos zonas de nuestro barrio (Cedro y Honduras)
hay un problema importante de ruido y así lo manifiestan en sus escritos:

*…tras las numerosas denuncias interpuestas por los vecinos y por la Asociación de
Vecinos plaza de Honduras y adyacentes por las molestias provocadas por el gran número de
locales de hostelería y restauración con terrazas autorizadas por el Ayuntamiento que se ubican
en la zona, lo que ocasiona una concentración de personas en la vía pública especialmente
los fines de semana que impide el descanso de los vecinos, es necesario una intervención por
parte del Consistorio para frenar la situación.

Pero no tienen el coraje necesario para declarar la ZAS. Eligen Vds. una política de
PAÑOS CALIENTES y valoran el enfrentamiento con la Hostelería por encima del derecho a la
SALUD y al DESCANSO de los vecinos.

4. El Plan de reducción de terrazas en Honduras, decidido unilateralmente por el
Ayuntamiento, ha suscitado el levantamiento de la hostelería y la necesidad de su aplicación
inmediata en zona Cedro:

      4.1  Urge que la medida se haga extensiva a la zona del Cedro, ya que “Todo lo que se
reduzca en Honduras se incrementará en Cedro”. Tanto los clientes como los hosteleros tratarán
de seguir explotando el ocio en el barrio, y allá donde no haya restricciones se incrementarán los
clientes, los locales y las terrazas.

       4.2 El Plan ha suscitado una inmediata y amenazadora respuesta de la hostelería del
barrio que pretende mantener intacto su actual modelo de negocio “ocio juvenil y alcohol
barato”. La hostelería reclama la “suspensión inmediata” del plan especial de recortes de terrazas
de la zona de Honduras. Queremos resaltar que las asociaciones vecinales reclamamos la
implantación inmediata de las medidas para Honduras y Cedro como una tímida y primera acción

 y esperamos que seencaminada a aplicar en breve TODAS las medidas ZAS necesarias
mantengan ustedes firmes en la decisión que han tomado y la apliquen en breve.
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DEJEN DE PONER PAÑOS CALIENTES.

Un barrio residencial tiene que garantizar la SALUD Y EL DESCANSO de los vecinos
que necesitan dormir en paz y eso requiere bajar el ruido en las calles y la única forma de bajar el
ruido es ELIMINAR la saturación de locales de ocio, REDUCIR drásticamente la ocupación del
espacio público plagado de terrazas, LIMITAR los horarios de funcionamiento, SUPRIMIR
hostelería y locales de ocio abiertos toda la noche. Las tímidas medidas del Ayuntamiento para la
zona de Honduras no son suficientes y ya han despertado las movilizaciones y las demandas por
parte de la Hostelería.

Solo la declaración de zona ZAS para Honduras y Cedro dará al Ayuntamiento, a la
Hostelería y a los Vecinos la seguridad que necesitamos:

        A los vecinos para que se implante el paquete total de medidas, recogidas en la
Ordenanza para la ZAS, las cuales son necesarias en estas dos zonas ahora convertidas en
un polígono de ocio.

               Al Ayuntamiento para que tenga seguridad jurídica para enfrentar las
demandas de la hostelería.

        A la Hostelería para que decida si su modelo de negocio es compatible con las
condiciones de un barrio residencial, con el paquete de medidas necesarias para rebajar el
ruido establecidas en las ZAS, o si deben enfocar su actividad hacia otras zonas no
saturadas.

2. AVV Natzaret.

El president de l'AVV Natzaret va intervindre posant de manifest la situació d'inseguretat
ciutadana que es viu en el barri de Natzaret, havent-se trobat fins i tot armes de foc en alguns
vehicles. Indica que últimament la Policia Local de València està actuant i hi ha més presència
policial.

En relació amb el 65é aniversari de la Riuada de 1957 en plena emergència climàtica
decretada pel Govern va exposar el següent: 

"Un 14 d'octubre de fa 65 anys una gran riuada va inundar la ciutat destrossant Natzaret i
molts altres barris i pobles de l'àrea metropolitana.

En l'actualitat una descàrrega de gota freda damunt del nucli urbà de la ciutat de València
no podria desviar-se pel nou llit, que només és un canal d'emergència per a evacuació de pluges
caigudes aigües amunt de la ciutat.

Augmenta el risc d'inundació per pluges extremes damunt del nucli urbà per l'emergència
climàtica?

El clavegueram de la ciutat està preparat davant l'acceleració del canvi climàtic?
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El port va dissenyar la seua solució final del llit natural del Túria sota una rotonda sense
tindre en compte el canvi climàtic.

Què passaria al final del llit històric envaït per les restes del circuit de Fórmula 1 que està a
major cota que el barri de Natzaret i amb una eixida a l'interior del port canalitzada a través de
tres canonades de menor secció que el llit?

3. Plataforma Penyaroja.

A continuació, intervé un representant de la Plataforma Penyaroja.

"Buenas tardes señores concejales y vocales de la Junta de Distrito. En estas últimas
semanas hemos tenido reuniones con todos ustedes, con todas las representaciones políticas que
existen en esta Junta de Distrito, y de todas ellas hemos sacado algunas conclusiones: una de
ellas es que las intenciones parecen ser buenas y todos ustedes están dispuestos a ayudarnos y a
colaborar en la mejora de nuestro barrio. Sin embargo somos conscientes de que en muchas
ocasiones, aunque no en todas, estas reuniones no pasan de ser una mera declaración de buenas
intenciones preelectorales que se diluirán en las brumas del tiempo.

En este sentido queremos agradecer al Grupo Ciudadanos que haya presentado dos
preguntas sobre el Barrio de Peñarrocha, una sobre el Transporte Público y otra sobre la Alquería
del Tenis.

Queremos agradecer también al Partido Popular el que haya presentado la moción sobre la
Policía Local que se ha debatido hoy aquí.

Respecto al transporte público hemos recibido recientemente la contestación a una
intervención nuestra, anterior, en la que el señor Grezzi nos manifiesta que tenemos muchas
paradas de autobús en la calle Menorca y que, por tanto, nuestra alegación de que la Sección 42
está aislada es infundada, si bien, nos atribuye en ese informe paradas que se encuentran cerca de
la calle de Islas Canarias, aunque no pertenecen geográficamente a nuestro barrio. Parece no ser
consciente de que una o dos paradas para una sección censal de casi cinco mil personas es un
servicio claramente deficiente.

Respecto a la Alquería del Tenis, a día de hoy, solo sabemos que se encuentra pendiente de
resolución la licitación del proyecto de obra de la futura reforma. Deseamos y esperamos que, al
menos, la rehabiliten para la campaña electoral. A ustedes les conviene, y nosotros la
necesitamos, porque como ya saben no hay ningún equipamiento cultural, al menos de momento,
en el Barrio de Peñarrocha.

El tema de la seguridad ciudadana es un problema muy grave para nuestro barrio, así lo
entendemos y así lo sufrimos. Se organizan frecuentes botellones y se producen, en
consecuencia, situaciones incívicas que son muy molestas y desagradables para los vecinos.
Además la delincuencia ha crecido notablemente, o al menos esa es la impresión que nos causa a
los residentes, que hemos conocido casos recientes de robo con fuerza e intimidación, así como
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frecuentes casos de desvalijamiento de viviendas, aprovechando sobre todo el período
vacacional, que con la presencia de una patrulla policial permanente hubiese ayudado de forma
eficaz a ser un notable elemento de disuasión.

Pero lo que nos trae hoy aquí, aprovechando la presencia del Concejal responsable, D.
Emiliano García Domene, y siguiendo el consejo de la propia Concejala de Cultura, D. Gloria
Tello, que nos acompañó en la reunión que mantuvimos recientemente, es la de exigir una
solución eficaz a una grave situación, que es la plaga de ratas en la zona del paseo de la Alameda
y del Jardín del Turia.

Como sabrán ustedes las ratas han sido tradicionalmente animales portadores de
enfermedades y epidemias. Hoy, esas ratas vuelven a estar en València, en esta ciudad que opta a
grandes reconocimientos y galardones internacionales y que tiene dos patrimonios de la
Humanidad.

Parece increíble tener que hablar hoy aquí de ratas, pero es más molesto para los vecinos
tener que padecerlas y soportar su insalubre presencia, ya que la existencia de estos roedores no
son sino la expresión de una deficiente gestión política de nuestros jardines públicos, de nuestras
zonas arboladas y de la limpieza de nuestras calles, competencia del Concejal Campillo. Es por
ello necesario el realizar, y con una cierta urgencia, una actuación integral de limpieza y mejora
de los jardines y espacios verdes.

Llevamos enarbolando el chascarrillo de la biodiversidad desde hace ocho años como una
excusa política a una situación deplorable y nefasta en el cuidado de nuestros alcorques, y en la
poda de nuestros árboles. Bien está favorecer la biodiversidad pero también se hace
imprescindible el necesario control por medios mecánicos y manuales de esa nueva vegetación,
exuberante en ocasiones, en los alcorques.

Hace un año vino aquí un representante de esta asociación a denunciar la situación de
alcorques vacíos en nuestro barrio, y hoy, un año más tarde, nuestro barrio sigue perdiendo
arbolado, lo anunciamos hace unos meses en una manifestación en la que reclamábamos
responsabilidades por la tala indiscriminada de nueve árboles de gran envergadura, de nueve
ejemplares de más de veinticinco años de antigüedad y que, realmente, fueron los primeros
habitantes de nuestro joven barrio.

El Concejal de jardines nos ha demostrado, una vez más, y con hechos en esta ocasión, que
los árboles son prescindibles, y sinceramente creemos que esa no es la mejor carta de
presentación para la candidatura de nuestra ciudad a la capitalidad Verde Europea.

Es por todo ello que exigimos al señor Concejal de Jardines que proceda a incluir el Barrio
de Peñarrocha en el contrato recientemente efectuado de reposición del arbolado municipal.
Entendemos que la situación de deforestación es común a todos los barrios de València, pero en
nuestro barrio, y certificado por el propio Ayuntamiento existe un siete por ciento de alcorques
vacíos y en un año estimamos que el crecimiento de deforestación ha subido por encima del diez
por ciento. Es esta una situación lamentable a la que hay que poner remedio a la mayor brevedad.

Pero no es suficiente con reponer lo talado, eso no basta, hay que procurar que no vuelvan
a talarse más árboles como consecuencia de la falta de cuidado de los mismos, porque otra de las
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1.  

2.  

3.  
4.  

5.  

señas de identidad de nuestro barrio, por desgracia, es la gran cantidad de árboles secos y con
falta de cuidados.

Y siguiendo con la Capitalidad Verde Europea, tampoco es una buena carta de
presentación que los solares previstos para jardines en el plan general de ordenación urbana,
desde hace más de veinticinco años, sigan sin ser, después de todo este tiempo, zonas verdes,
solo solares donde se acumulan la basura y las malas hierbas que son el sustrato de molestos
insectos y roedores. Les estoy hablando concretamente del solar de la calle Tres de Abril.

Recientemente hemos realizado entre los vecinos de la zona una encuesta sobre cómo nos
gustaría que fuese ese jardín, para así, saber de primera mano sus opiniones y preferencias, y
entre otras, nos han dicho que quieren un jardín integrado en la manzana en el que se encuentran
las históricas naves de Cross.

Por cierto, y llegados a este punto, sería interesante saber cuándo van a declarar bien de
relevancia local unas naves tan singulares para el pasado industrial de la ciudad de València
como las naves de Cross. Recordamos que se presentó una moción el año pasado en la Comisión
de Urbanismo y los concejales de gobierno la rechazaron.

Queremos que se ejecute ya el jardín, así lo demandan los vecinos continuamente, no hay
ya excusas posibles para no acometer una zona verde que está prevista en el PGOU desde hace
tanto tiempo.

Cuando nos reunimos con el Sr. Campillo, hace ya más de dos años, nos hablaba de
importes millonarios para la ejecución de este jardín. Lo que nos sorprendió en un principio no
nos extraña actualmente si atendemos a que la replantación de cada alcorque del nuevo contrato
municipal asciende a la nada despreciable cantidad de 700 €, y recordamos que tenemos en
València más de 3.600 alcorques vacíos.

En fin, para ser Capital Verde Europea primero hay que subsanar algunas cosas:

Acaben con la ratas y también con las plagas de palomas, muy importante también esta
última en la calle Tres de Abril y adyacentes.
Dejen de talar árboles al mínimo problema, cuídenlos, pódenlos, riéguenlos y denles una
correcta atención fitosanitaria cuando proceda.
Ejecuten las zonas verdes del PGOU.
Apuesten por incrementar la red de transporte público que interconecte a nuestro barrio
con otras zonas y barrios de la ciudad.
Y por último y no menos importante, no intenten nuevos pelotazos urbanísticos como los
sufridos por nuestro Barrio de Peñarrocha.

Les recuerdo de nuevo aquella frase que dice “Por sus obras les conoceréis”.

Muchas gracias".

4. AVV La Isla.
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Una representant de l'AV L'Illa intervé preguntant com serà el destí del nou Centre
Municipal de Joventut que s'acaba d'inaugurar en la zona del *Cabanyal i això perquè el seu barri
està mancat de serveis. La gent que ha d'acudir a Serveis Socials ha d'anar a Malva-rosa, a
Trafalgar o a Natzaret. Sol·licita un local on poder realitzar activitats perquè no hi ha biblioteca,
no hi ha centre de Serveis Socials i és un barri ja consolidat pel que no hi ha espai.

D'altra banda, es refereix a un projecte d'un nou Centre de Salut perquè, com és sabut,
Serradora II atén 40.000 targetes SIP quan la Llei Bàsica de Sanitat el màxim és de 25.000.
Aquesta petició la realitzen tres associacions com són Ciutat Jardí, Hondures i L'Illa. S'han reunit
amb diferents estaments, com l'Hospital Clínic, on s'han entrevistat amb el gerent i el director
d'atenció primària, els qui estan d'acord. Però l'Àrea d'Urbanisme de l'Ajuntament ha de cedir el
sòl. Segons el PGOU, hi ha una parcel·la en la prolongació de Blasco Ibáñez dedicada a ús
sociosanitari. Considera que el tema és urgent perquè no és possible que hi haja una espera de 2
setmanes per a aconseguir una cita.

A continuació explica que s'estan muntant Consells de Salut en molts barris. Es
començaran a inaugurar i a presentar oficialment en el Palauet d'Ayora el mes de novembre. Ja hi
ha alguns muntats per la zona però és necessari que des de l'Ajuntament es potencie i es parle
amb la persona responsable per a traure el reglament en la Conselleria i així poder avançar totes
les parts a l'una perquè, en un altre cas, tot es retarda. 

Els Consells de Salut són una via de participació de veïnes i veïns en els quals expressen
les seues necessitats i el personal sanitari posa la seua voluntat i el seu treball. Li demana al
vicepresident, Sr. Emiliano García que es potencie aquesta participació en el Marítim.Compte
que van fer una marxa verda des de l'Estació del Cabanyal fins a la Facultat de Medicina, on van
ser rebudes pel rector i altres professionals. Però l'important és muntar el Consell de Salut,
participar i difondre el que ocorre en la Sanitat. 

Intervé el Vicepresident, Emiliano García Domene, quant a responsable de la Regidoria de
Sanitat per a referir-se al tema de la plaga de rosegadors exposat pel representant de la
Plataforma Penyaroja. Coneix bé la zona perquè té una casa en aquest barri. Explica que no
s'extermina el 100% de les rates. Hi ha una programació rigorosa que es duu a terme. I, des que
ell està en el càrrec, s'ha passat de donar 1,6 voltes a l'any a donar 2 voltes. Ara està esperant que
finalitze la licitació del servei que triplicarà el pressupost de l'actual contracte. Això no vol dir
que hi haja el triple de rates ja que hi ha el mateix número menys un 15% que ha sigut eliminat
enguany. I això són dades objectives. La raó d'augmentar el pressupost radica en el fet que va
realitzar un estudi de capitals del món i va fer un prorrateig i, a la vista del resultat, va pensar que
calia incrementar el pressupost, cosa que no s'ha fet en 16 anys. Per tant, no hi ha hagut
desistiment i la programació s'està duent a terme com correspon.És cert que hi ha zones més prop
del riu, en les quals, en moments puntuals, pot haver-hi més rates. Aquesta temporada en concret
és més complicada perquè és quan el rosegador ix per a aprovisionar-se per a l'hivern. Li fa ràbia
que, en un moment en el qual s'està treballant en projectes molt importants per a la ciutadania i
pels quals València pot rebre diners d'Europa, es puga aprofitar políticament alguna cosa que en
16 anys no s'ha incrementat ni un euro mentre que ell ho ha triplicat.

A més, cada vegada que algú li crida, l'actuació es duu a terme en 2 hores, i en 24 si no se'n
diu a ell personalment.Quan rep una trucada, queda amb la persona que denuncia la presència de
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rosegadors qui ho acompanya al lloc on els ha vistos. I llavors s'actua perquè aqueixa persona ho
veja. Generalment, en els dies següents la gent li envia missatges, amb fotos de rates mortes,
donant-li les gràcies.

D'altra banda, explica que hi ha habitatges que es van construir, lamentablement, en una
època paupèrrima, en les quals s'instal·lava una cambra important en el mitjà perquè llavors no es
portava bé el tema de la humitat de València. Aquestes cambres faciliten molt la vida als
rosegadors perquè es refugien en elles. Entren per les trapes que arranquen persones incíviques o
que cauen. I, tot i que la Regidoria no pot actuar, en tractar-se de zones privades, duen a terme
accions perquè és conscient que la gent que viu en aquests edificis compta amb menys formació i
menys poder adquisitiu.Però, si es volen veure rates, es veuran. 

També cal assumir que en els edificis ha de realitzar-se una desratització, almenys, dues
vegades a l'any.Explica que la Regidoria i l'equip l'estan fent molt bé i que la Contracta és una de
les millors d'Europa. Però, si s'alça una trapa, eixiran rates però això d'abans era una massa
homogènia horrible.

Amb les rates no es pot acabar però s'estan contenint i reduint. Quan estiga finalitzat el
procés de licitació, previst dins d'un parell de mesos, es farà una actuació brutal perquè, com s'ha
dit, s'ha triplicat el pressupost.

Finalment, vol fer una defensa de l'honestedat del seu treball i del bon fer de l'equip de
brigadistes i dels inspectors i el cap de secció que es dediquen a les pandèmies. Però aclareix que
a València no hi ha una pandèmia. I seria millor que no s'escoltaren veus en aquest sentit perquè
la ciutat està optant a projectes tan importants com el de la Capitalitat Verda, suposant un
desastre per a València que no li ho atorgaren. Tant la Capitalitat del Disseny com la del Turisme
Intel·ligent han fet una foto fixa de la ciutat que és diferent a la resta. I ell té l'honor de
representar a la ciutat quan sale per ací i li enorgulleix veure com ens tracten. Som referent,
finalitza dient.

A continuació intervé el vocal de govern, Luis Miguel Arroyo González, dirigint-se a la
representant de l'AV L'Illa que havia pres la paraula amb anterioritat, per a dir-li que Sandra
Gómez no sols és que es va reunir amb aquesta associació sinó que ho va fer en la seu d'aquesta.
Li retrau que diga que no els va rebre.

5. Veïna de Natzaret.

Finalment intervé una veïna de Natzaret denunciant la situació de perillositat que es viu en
el Barri, on parisquen els cotxes amb metralletes i porten jupetins antibales. Explica que no pot
eixir tranquil·la de la seua casa de nit per por i que, un dia d'aquests, acabaran a tirs. 

17 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES.

El vocal del Grup Municipal Popular, D. Ramón García Cortell, pren la paraula per a
preguntar si s'han dut a terme les mesures de seguretat que s'havien d'adoptar, en compliment
dels acords en la moció que es va presentar en el Consell del Districte Marítim que es va celebrar
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al juny del present any, i en el que es va dir que es reforçaria la senyalització del carril
mitjançant, vertical i horitzontalment per a advertir de l'existència d'un centre escolar en aqueix
tram i encara no s'ha fet res.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:00 hores , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretaria done fe


